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Technische vragen m.b.t. SB vaststellen subsidieregeling Agenda Vitaal Platteland provincie Utrecht   
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
GroenLinks  1 Wat zijn de redenen van Staatsbosbeheer 

(SSB) en Utrechts landschap (UL) om geen 
extra bankjes in hun terreinen te willen? 
 

Bij de start van de regeling gaf SBB aan, dat 
zij een eigen huisstijl sponsorbank heeft en 
in principe alleen die in hun gebieden 
plaatsen. Er is recent met SBB overleg 
geweest over de mogelijkheden van de 
regeling en zij bespreken in hoeverre zij hier 
toch aan mee kunnen/willen doen. HUL 
geeft aan een wachtlijst te hebben van 
mensen die een eigen bankje (op eigen 
kosten) willen plaatsen. 
 

 2 Mochten er volgens SBB en UL al 
voldoende bankjes in hun terreinen staan, 
dan nemen wij aan dat er voor de 83 
bankjes die nog geplaatst moeten worden 
een andere bestemming, buiten de terreinen 
van SBB en UL gezocht wordt? 
 

Bij de subsidieaanvraag moet de aanvrager 
zelf de locaties voor de recreatiebanken 
aandragen en toestemming hebben van de 
grondeigenaar en kan dus ook buiten de 
terreinen van de grote terreinbeherende 
organisaties. Om de genoemde 83 banken 
te realiseren, wordt via UPG bij 
landgoedeigenaren de regeling gepromoot 
met daarbij het verzoek om ook ruimte te 
bieden aan (herdenkings)banken van 
derden. Ook brengen we via het netwerk 
van het provinciale routebureau de regeling 
rechtstreeks bij beleidsambtenaren recreatie 
van gemeenten onder de aandacht, zodat 
ook zij dat kunnen uitdragen aan de 
inwoners. 
 

 
Uit statenbrief: “Een andere beperking die is gebleken, is dat Staatsbosbeheer en het Utrechts Landschap geen extra 
bankjes in hun terreinen willen. Hierover zal overleg met beide partijen plaatsvinden”. 


